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Protokoll 
 Distriktsstyrelsen nr 7/23 

 
Tid och plats onsdagen den 6 december 2023, kl.17.30 på Idrottens Hus 
 
Närvarande ledamöter Håkan Ahlqvist  Distriktsordförande 
 Britt-Marie Lundkvist 

Johanna Kindlund 
 Sandra Boman   
 Johanna Forslund 
 Håkan Lindberg 
 Christina Gabrielsson 

  
Lämnat återbud Anders Johansson 
 Jenny Gullqvist 
  
Övriga deltagare Monika Wikström  Protokollssekreterare 
 Patrik Norlin, RF-SISU Värmland                     §93–103 
  
   
Sammanträdets öppnande §88 

Distriktsordförande Håkan Ahlqvist förklarar mötet öppnat och 
hälsar alla välkomna till styrelsemöte nr 7.  

 
Justering §89 
 Styrelsen beslutar 

att   jämte ordförande Håkan Ahlqvist utse Sandra Boman   
       att justera protokollet.  
  

Dagordning  §90 
 Styrelsen beslutar 
 att   lägga till ”Sparräntor”, ”Uttaxeringen är fel”, ”Utdelning av DM-

plakett” och ”Fler förslag till årsmötet” under Övriga frågor och 
 att   därefter fastställa utsänd dagordning. 

 
 
Föregående mötesprotokoll §91 

Styrelsen går igenom protokoll 6. 
 Styrelsen beslutar 
 att   lägga protokoll 6 till handlingarna. 
  
Info från SOFT’s ordförande- §92 
konferens Britt-Marie informerar från SOFT’s ordförandekonferens som var 

jättebra och hade nytt upplägg. Mycket prat i smågrupper och ny 
approach från SOFT’s styrelse. Några distrikt var besvikna att det 
inte blev sammanslagning men många var lättade. Britt-Marie 
konstaterar att OF styrelser jobbar väldigt olika. Hittaut ligger i 
många fall på styrelser, att jaga annonser med mera. Det blev 
mycket utbyte distrikten i mellan. Fick bra information från O-Ringen 
i Åre där resultatet blev väldigt dåligt på grund av flera olika orsaker. 
Britt-Marie rekommenderar styrelsen att lyssna på ett Teamsmöte 
den 7/12 där rekrytering av vuxna kommer att tas upp. På 
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ordförandekonferensen föreslogs att det kan vara Teamsmöten i 
olika frågor som vi har gemensamt i distrikten.  

  
Utvärdering av utbildnings- §93 
helgen Patrik Norlin informerar och visar utvärderingen av 

Utbildningshelgen som har otrolig hög svarsfrekvens. Många spår 
har över 70% deltagarsvar. Det skickades ut en påminnelse i 
måndags till de som inte svarat och fick då in fler svar. Betyget är 
högt.  

 Styrelsen konstaterar att helgen kändes superbra. Bra stämning 
hela tiden. Vi hade inte lyckats med att få deltagarna att läsa PM, 
många kom och visste inte riktigt vad som gällde just dem.  

 Vi har i alla fall lyckats med att mötas, prata och ha roligt samt att 
helgen var väldigt inkluderande. Filmen, som delar av styrelsen 
spelat in gjorde succé och Susanne Maarup bad att få den för att 
visa på SOFT-kontoret. Bra att SOFT, genom Susanne Maarup, var 
med i Föreningen i fokus, där hon kunde svara på många frågor. 
Styrelsen diskuterar, om vi kan arrangera fler utbildningshelger, 
kanske göra ett annat upplägg, med flera seminariums parallellt att 
välja mellan.  

 Styrelsen beslutar 
 att   skicka ut utvärderingen till alla kursledare och till VOF’s  
         styrelse.  
 
Info RF-SISU Värmlands §94 
SDF-konferens RF-SISU Värmlands SDF-konferens var på Selma Spa i Sunne. 

Johanna Forslund representerade VOF på konferensen med många 
olika förbund. Johanna berättar att det presenterades ”Goda 
exempel på utvecklingsresorna”. De var uppdelade i mindre grupper 
och diskuterade och de fick välja olika utvecklingsresor. Johanna 
var på ”Idrott hela livet” där orientering har många bra exempel. Hon 
var också på ”Den moderna föreningen”- pratade utveckling, vad vi 
kan göra och vad vi gör. Intressant att lyssna på vad andra idrotter 
gör, tycker Johanna. Representant från Parasporten var med och 
hon var intresserad av vad alla idrotter gör inom det området. 
Styrelsen tycker att det är bra att Värmlands OF var representerad. 

  
Verksamhetsdag §95 
 Monika frågar om vi ska bjuda in till en verksamhetsdag som vi 

hade i januari 2023? Där styrelsen och kommittéerna kan jobba 
med verksamhetsplanen och ekonomin.  

 Styrelsen beslutar 
 att   inbjudan skickas ut till alla inom VOF, 
 att   vi bjuder in till en halvdag som avslutas med lunch 
 att   datum för dagen blir söndagen den 14/1, kl. 9:30-13:00 
 
Plats för årsmötet 6/3 §96 
 VOF’s årsmöte arrangeras onsdagen den 6 mars  
 att   årsmötet ordnas på Idrottens Hus i Karlstad, 
 att   Monika frågar Kristin Johansson om ordförandeskapet, 
 att   göra reklam för att klubbarna skickar in motioner.  
 att   Skicka med mallen ”Mall för motion…” och 
 att   styrelsen skriver förslag på verksamhetsdagen till årsmötet om  
        DM-plaketterna. 
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Årsberättelser §97 
 Styrelsen beslutar 
 att   skicka ut om tidpunkt för inskickande av respektive  
        årsberättelse i samband med inbjudan till verksamhetsdagen 
 
Kommande träffar/ §98 
inbjudningar SOFT’s Bredd och motionsutvecklare bjuder in till webbinarium där 

studien om vuxna nybörjare och återvändare presenteras av Jörgen 
Hector som genomförde studien. Webbinariet hålls torsdagen den 7 
december mellan kl. 19:00 och 20:00. 

 Det har kommit mejl från SOFT angående om föreningarna i vårt 
distrikt har behov och intresse av att genomföra någon av följande 
utbildningar under våren: 

• Barntränarutbildning 
• Ungdomstränarutbildning 
• Bredd- och motionsutbildning  

 SOFT vill ha svar senast 20/12. 
 Styrelsen beslutar 
 att   Sandra och Monika pratar ihop sig om svaret till SOFT. 
 
 
Rapporter §99 
 Ni får gärna skicka in era respektive rapporter innan till Monika 

för att underlätta! 
 
a) tävling Per-Martin Svärd har skrivit en redogörelse från 

Tävlingskonferensen i Jönköping i november, se bilaga 1. 
b) TVO/elit Johanna Kindlund berättar att TVO kommer att bjuda in via 

Facebookgruppen till olika träningar mellan jul och nyår. Efter 
Tyrintervallerna kommer det att bjudas på pizza.  

 
Övriga rapporter §100 
a) ordförande Håkan har varit med på ett möte som SOFT’s valberedning har hållit 

för distrikten. De vill få in förslag på namn till SOFT-styrelsen. 
Håkan kommer att kallas till fler möten efter nyår. Styrelsen 
diskuterade förslag som Håkan tar vidare. 

  
b) kassör Christina berättar att resultatet idag ligger på + 1 200 kr men det 

kommer bli minussiffror när räkningen från Utbildningshelgen 
kommer. 

 
c) kansliet Monika ber styrelsen börja förbereda för årsberättelsen med bilagor. 
 
 
Övriga frågor §101 

a) Sparräntor Britt-Marie informerar om bra räntor - Nordea har 3,50 % och SBAB    
4,15 % på sina sparkonton därför föreslår hon att sparkontot flyttas 
till ett konto med ränta. 

 Styrelsen beslutar 
 att   Christina får i uppdrag att titta på detta när räkenskaperna för  
                  Utbildningshelgen är färdiga. 
  

b) Uttaxeringen är fel  Håkan Lindberg rapporterar att tävlingskommittén har konstaterat  
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att det är fel siffror (antal tävlingsaktiva) som vi fått från SOFT inför 
2023 års uttaxering och Värmlandsserie då alla Närtävlingar finns 
medräknade i dokumentet vi fått. 
Styrelsen beslutar 
att   VOF jobbar framåt och kollar upp detta noga inför nästa års  
       uttaxering. 
 

c) Utdelning av Johanna Forslund har skrivit ett förslag inför årsmötet angående att  
DM-plakett                       kunna dela ut en guldplakett i ungdomsklasserna även om det  
                                          endast är en deltagare som kommer i mål. 
 Styrelsen beslutar 
 att   Johanna skickar ut förslaget till styrelsen. 
 

d) Fler förslag till Johanna Forslund berättar att det är långdistans på Värmlands Natt  
årsmötet                           DM och stafett DM. Finns ingenstans i Värmlands PM för  
                                          tävlingsarrangörer vad som gäller på DM. Det är upp till varje OF att  
                                          bestämma själva förutom reglerna för huvudklasserna D/H21 och  
                                          D/H20 där det delas ut RF-plaketter. 

Styrelsen beslutar 
 att   Johanna skickar ut förslaget till styrelsen och 
 att   styrelsen tittar vidare på förslaget under Verksamhetsdagen  
        14/1. 
 
Nästa möte §102 

Nästa möte blir den 14/1 efter lunch. Då planeras det in ett möte till 
innan årsmötet 6 mars. 

 
 
Avslutning §103 

Distriktsordförande Håkan Ahlqvist tackar mötesdeltagarna och 
avslutar mötet och bjuder in till det traditionella julknytet. 
 

 
Vid protokollet Justeras  Justeras  
 
 
 
Monika Wikström    Håkan Ahlqvist  Sandra Boman 
Sekreterare Distriktsordförande 

 



Hej Kamrater i Tävlingskommittén 

Här kommer en liten rapport från helgens tävlingskonferens i Jönköping. 

Bifogar också den statistik från Värmland jag hade med mig. 

Först så var det prat om likvärdiga segrartider. Vi fick se på riksnivå, det kommer mailas ut distriktvis 
från SOFT senare. 

Totalt så långdistans träffat ganska rätt, medeldistans inte så bra och sprint har träffat totalfel. 

Sen angående anmälningsavgifter som det gavs dispens från fr.o.m. 1/7-23 och där vi i Värmland 
valde att inte ändra under innevarande säsong. 

På riksnivå så har 43% av arrangörerna höjt under tävlingarna efter 1/7 

Inga höjningar av avgifter är beslutade men enligt Anna från styrelsen som var med så kommer det att 
bli det. Inget konkret förslag finns på bordet men det lutar åt 180/95 som högsta nivå för nationella 

Kom ihåg att kryssa i Eventor om man har tilläggsavgift (tex medaljer, parkering) för då ska den inte 
vara beskattningsbar (känns inte aktuellt för oss i Värmland) 

MEN bevaka att INGEN DUCSH = LÄGRE AVGIFT (VIKTIGT!) 

Behöver vara bättre kommunikation om vad som gäller. Konsekvenser om struntar i regler utan att ha 
dispens, där måste vi alla bli bättre! 

Datum som gäller fortsättningsvis: 

Ansökan nationella 31/3 

Ansökan distriktstävlingar 15/5 

OF Godkänner 30/9 

SOFT fastställande 31/10 

Förslag från Västmanland om att vi ska skippa ett DM eller hitta ett datum där vi har ett 
regionmästerskap Västmanland-Örebro-Värmland för att få till en ”stortävling” 

Jocakim Ingelsson informerade om mark o miljöfrågor. Intressant. Informerade också om läget med 
svinpesten i Västmanland. Hans mål med markfrågor är att besöka alla distrikt under 2023-24. Han vill 
gärna komma till Värmland så vi får försöka få till en träff. Han informerade också om krångel med 
arrangemang på allmänna vägar. Trafikverket har för avsikt att krångla till det rejält för arrangörer 
angående skyltning osv. Diskussioner pågår 

Diskussioner om inkomna motioner. Om Sprint ska mätas kortaste vägen. (OBS inte snabbaste vägen 
nödvändigtvis). Argument emot att det blir krångligt för banläggare, men OCAD har numera funktion 
för detta. 

Lång Diskussion om att slopa 15,000-del på långdistans. Man vill att man inte ska behöva söka 
dispens. 

Risk finns att om man släpper detta (ritskalan är ju fortfarande 15,000) är att kartritare ”vet” att det 
bara ska användas 10,000 då spränger man in ännu fler detaljer. 

Bilaga 1
Protokoll 7/23



Dessutom blir det ”chock” internationellt om man nationellt inte prövar på 15,000-del 

Demonstration om nya hemsidan. Allmänt intryck om att den är rörig 

Nytt regelverk gäller från och med 1/1 2024. Mestadels redaktionella och strukturella ändringar, men 
jag uppmanar till genomläsning ändå, inför att vi ska göra vårt ”Värmlands-PM” 

Kan konstatera att vi i Värmland är ganska små i sammanhanget, men att vi står ganska bra , för att 
inte säga mycket bra, i kvalitet på arrangemangen! 

Allt gott ! 

Per-Martin 

Skickades från Outlook 
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